

Protokoll DS-möte nr 1 2019

Plats: Örnberg

Närvarande

Victoria Anglebjer, Niklas Blomqvist, Martin Braxell, Anneli Lönn, Anders (Tholbox) Tholsson,

§ 1 Mötet öppnas

- Anders förklarade mötet öppnat.

§ 2 Val av sekreterare för mötetMötet beslöt:

- att välja Niklas Blomqvist till sekreterare.

§ 3 Val av justerare för mötet att jämte ordföranden justera protokolletMötet beslöt:

- att välja Annelie till justerare.

§ 4 Godkännande av dagordning

Anders föreslog att vi skulle följa den föreslagna dagordningen för det kommande mötet den 12 januari.

Mötet beslöt:

- att godkänna dagordningen

§ 5 Godkännande av föregående protokollMötet beslöt:

- att godkänna föregående protokoll

§ 6 Rapporter**Utbildningar och kurser**

- Vi får inte så många ansökningar som vi budgeterar pengar till.
- Vi måste förstå hur vi ska kunna få ut informationen till kårerna och medlemmarna att det finns pengar att få.
- Hemsidan måste vi jobba med. Fler i styrelsen bör ha tillgång och vi bör dela på jobbet. Martin tänker att han kan hjälpa till. Niklas kan lägga upp nya protokoll.
- Personlig kontakt – inte massmailutskick. Vi kan dela upp kårerna mellan oss så att vi får ut informationen. Ta upp några viktiga punkter som pengar till kurser och möjligheten.
- Redovisningsmall av utbildningar behöver uppdateras.

Utmanarscout-AU

- Martin har godkänt LAN-arr budget.
- Hyresavtal för LAN-arr ska skrivas på för Sollentuna Södra scoutkår. Anders eller Annelie skriver på.
- Budgetplanen som Stockholmsdistriktet använder är bra. Vi säger officiellt att de ska använda den mallen.
- Behöver vi mer koll på deras utlägg? Vi kommer att ha redovisning fyra gånger per år för distriktet så det bör ge oss en bättre inblick i Utmanar-AU:ts ekonomiska redovisning.

Protokoll DS-möte nr 1 2019

Plats: Örnberg

- Vi vill ha överhörning mellan AU:t och DS. Kan vi bjuda med dem på varje möte (ifall de vill)? Vi borde träffas någon gång per år för att träffas och kanske ha en workshop om strategi och hur vi kan dra nytta av varandra.
- Kan vi på något vis dra nytta av AU/gamla Au för att göra distriktsarrangemang?
- Kan vi på något vis knyta gamla AU medlemmar närmare distriktet? Vi behöver vara aktivare.
- Borde valberedningen träffa AU och Rover? Både för att se om UAU/RAU är intresserade och ifall de har tips på personer som kan vara aktuella för DS mm.

Rover-AU

- Ska hålla choklad-arr och har skickat in en krisplan.
- Vi bör behandla dem ganska likt Utmanar AU:t
- Det behöver finnas ett eko-system att träffas i och göra arrangemang.

§ 7 Medlemsutvecklingen i distriktets kårer

Medlemsantalet har gått ned (se föregående protokoll). Vi spånade om möjliga åtgärder för att vända utvecklingen.

- Problemet är ledare och assistenter.
- Kan vi erbjuda kårerna en konsulentträff?
- Ungdomsledare
- Inspiration
- Pengar
- Ordna träffar med konsulent liknande Mariekälls Fröstunaträff. Vi kan fråga hur kårerna vill träffa konsulenten, man kan göra det som längre aktivitet där distriktet står för kostnaderna.
- Vi behöver meddela att medlemsantalet sjunker.
- Som ett första steg borde vi bjuda in Cina Staron till nästa DS-möte.
- Kan vi bli fler kårer?

§ 8 Arrangemang

- Vi har bara ett fåtal arrangemang förutom Distriktets dag och distriktsläger.
- HHISS i september
- JOTA/JOTI helgen skulle kunna vara ett distriktsarrangemang.
- Är det intressant att göra arrangemang som är rekryterande? Familjedag?
- Vill man göra ett dyrare arrangemang som t ex "distriktets skidresa"?
- Kan man ge Rover AU i uppdrag att ordna en sådan aktivitet?

§ 9 Arbetsgrupper

Vi borde ha grupper som följer upp att aktiviteterna i arbetsplanen genomförs. Vi gick igenom den fördelning som finns idag.

Utbildning: Martin och David

Ekonomigrupp: Annelie, Tholbox

Hemsida och information: Håkan, vi behöver någon mer som kan stötta.

Vi behöver ta upp uppdateringar på varje möte.

Protokoll DS-möte nr 1 2019

Plats: Örnberg

§ 10 Lokal

Ny förrådslokal kommer att kosta mer än 200 000 kr.

Mötet beslöt:

- att vi bordlägger frågan tills det blir mer opportuna tider för att köpa/hyra en bättre lokal.

§ 11 Styrelsemöten 2019

- Nästa möte är den 12 januari (heldag).

§ 12 Stipendier

WSJ ansökningar som kommit in under 2018 kommer vi att diskuteras under lördagens möte.

§ 13 Mötet avslutas

Anders tackade och avslutade mötet

Niklas Blomqvist,
Sekreterare

Anders Tholsson,
Ordförande

Annelie Lönn
Justerare